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Referat fra bestyrelsesmøde tirsdag den 12. 

marts 2013 klokken 19:00 i klubhuset. 
 

Indkaldte: Formand Thomas Mantzius, Kasserer Bent Ehlers, Michael Bøgild, Lars Jørgensen, 
Fritz Lauritzen, og suppleanterne Leon Hulstrøm, Kasper Jørgensen samt sejlerskoleleder 
Kristian Hvitnov 
 
Fremmødte: Alle 
 
Dagsorden. 
 
1. gennemgang og underskrift af referat fra februar. 
 
2. nyt fra Formand. 
 
3. nyt fra kasserer. 
 
4. standerhejsning 2013 
 
5. Generalforsamling 2013 
 
6. Henvendelse fra 4 sejlerpiger om evt. at kunne leje en af sejlerskolebåd til onsdagssejlads. (De ønsker at sejle 
fast og derfor ikke være med i booking af H-båd D-299) 
 
7. evt. Forsikringsmøde med Alm. brand (indsendt punkt) 
 
 
8. Frostfrit rum i Sømandshvile. (indsendt punkt) 
 
9. Jolletrailer og erstatningsjolle for Følgeren (indsendt punkt) 
 
10 evt. 

 
Referat: 
 
Punkt 1. gennemgang og underskrift af referat fra februar. 

a. Referat blev gennemgået og det lægges på hjemmeside. 
 
Punkt 2. Nyt fra formand. 

a. Thomas skal sammen med havnefoged til møde med muskelsvindfonden emne ?? 
 
Punkt 3. Nyt fra Kasserer. 

a. Der skal tegnes sikkerhedsdækning på sejlklubbens netbank.. 
b. Bent fremlagde regnskab og indkalder revisiorer. 
c. Der er indkommet udmeldelser efter at sejlklubben har udsendt opkrævninger. Antallet er ikke 

chokerende. 
 
Punkt 4. standerhejsning 2013 

a. Thomas holder som vanligt talen og Frits sørger for øl og vand som gives til de fremmødte. 
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Punkt 6. Henvendelse fra 4 sejlerpiger om evt. at kunne leje en af sejlerskolebåd til onsdagssejlads. (De 
ønsker at sejle fast og derfor ikke være med i booking af H-båd D-299) 

a. De besluttes at man ikke kan totalt booke / leje en klubbåd. 
b. Kristian Hvitnov tilbød at sejlerskolen hvis deres elev antal i 2013 tillader det vil tilbyde at man kan booke 

H-båd D-141 på lige vilkår med H-båd D-299. Bliver dette aktuelt passes og plejes D-141 af Sejlklubben i 
2013.  

c. Kristian kan 20. april meddele om dette bliver muligt. 
d. Lars giver info om dette til de 4 piger som har forespurgt. 

 
Punkt 7. evt. Forsikringsmøde med Alm. brand (indsendt punkt) 

a. Tages op til oktober og Bent foreslår vi benytter en forsikringmægler. En enig bestyrelse bakker op og 
dette og Bent undersøger hvad der er på markedet af den slags. 

 
Punkt 8. Frostfrit rum i Sømandshvile. (indsendt punkt) 

A. 1 klubmedlem som også er villigt til uden beregning at hjælpe med opsætning har kigget på projektet og 
givet en materialeoverslagspris på 10.000 kroner. Den generelle holdning var at det var mange penge og 
man skulle udtænke løsning evt. med lidt billigere materialer. 

B. Køkken og skabe fjernes så rummet bliver fra væg mod jollerum og til første Spær. Frits fjerner køkken og 
skabe 

C. Kasper informerer om at der vistnok ikke er isoleret ind mod jollerum.  
D. Projektet godkendes efter en del snak men må ikke blive løbe løbsk økonomisk. 
E. Der snakkes om at lave sejlerskole rum inde i jolleskuret hvor filebænken er placeret. 
F. Lars har en brugt hoveddør liggende som kan benyttes et af stederne 

 
Punkt 9.  Jolletrailer og erstatningsjolle for Følgeren (indsendt punkt) 

a. Køb af erstatningsjolle for Crecent jolle sløjfes da juniorafdeling er tilfreds med Nydam jolle og Rib-
jolle.  

b. Crecent jolle sættes til salg pris 25.000 kroner. Aktion Lars 
c. Jolletrailer til Nydam jolle er et behov og køb aftales, dog skal det undersøges hvad man kan få på 

brugt markedet og hvad loven kræver vedrørende kørekort og kørsel med trailer med / uden bremser. 
En trailer uden brems foretrækkes hvis det er muligt.  Aktion alle. 

 
Punkt 10. Evt. 

A. Gamle klubhusstole sættes til salg pris 50 kroner pr. stol. Det skal skrives på hjemmesiden aktion Lars. 
B. Mokka masteren i klubkøkkenet er død og ny Kaffemaskine til klubhus og brug ved arrangementer er en 

mangelvare. Thomas undersøger priser. 
 
 

 
 
Mødet sluttet cirka 21.00 og referant var Lars Jørgensen. 
 
Underskrifter: 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 

 
 
  
 
 
 
 

 
 

 
 
 

 

 
 

 
 


